
 

Møteprotokoll 

for 

Formannskapet 
 

Møtedato: 19.10.2017 

Møtestad: Kantina, Nordhordlandshallen 

Møtetid: 09:00 - 16:30 

 

Det vert orientering om prosess Kløvheim/Eikanger i starten av møtet ved Inger-Marie Jordal og 

Therese Urdal Braseth 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Astrid Aarhus Byrknes KRF Ordførar 

Leif Hosøy Sleire KRF tom sak 89/17 Medlem 

Odd Leif Mjøs KRF Medlem 

Sveinung Toft V Medlem 

Nina Bognøy AP Varaordførar 

Dag Hugaas AP Medlem 

Anna K.Valle SP Medlem 

Jarle Vassdal SP Medlem 

Bjarte Vatnøy FRP Medlem 

Nina Stabell Øvreås FRP Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem: Parti Rolle 

May Eva Sandvik H Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer: Parti Erstatter medlem 

Asle Hetlebakke  KRF fom sak 90/17 Leif Hosøy Sleire 

Karl Vågstøl H May Eva Sandvik 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Hogne Haugsdal-ass.rådmann, Inger Marie Jordal-prosjektleiar, Irene Wilhelmsen-
prosjektkonsulent, Janne Sund-økonomisjef, Kristian Mo-kommunalsjef oppvekst, Ole Jakob 
Aarland-rådgjevar, Reidun Sæbdal-einingsleiar, Therese Urdahl Braseth-eigedomssjef, Tove Mette 
Arnø Fyllingen-sekretær, Ørjan Raknes Forthun-rådmann 
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083/17: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 

19.10.2017 Formannskapet 
Orienteringane: verbalpunkt og breiband vart flytta til starten av møtet. 
Jarle Vassdal er ugild i sak Kløvheim/Eikanger og deltok difor ikkje i orienteringa. 
 

FO - 083/17  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

084/17: Godkjenning av møteprotokoll frå 21.09.2017 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent 

   

19.10.2017 Formannskapet 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 084/17  VEDTAK: 
Møteprotokollen er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



085/17: Søknad om serveringsløyve New In Town Knarvik senter 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Serveringsløyve blir innvilga etter serveringslova § 3, slik: 

· Løyvehavar: Senayt Asghedom, Øykjetona 6b, 5916 Isdalstø – org.nr.919405600 
· Dagleg leiar: Senayt Asghedom f. 01.05.90 
· Serveringsstad: New In Town, Knarvik senter, Kvernhushaugane 10, 5914 Isdalstø 
· Serveringsstadens storleik: 67 kvm. 
· Tal sitteplassar: 15 
· Opningstid: kl. 10.00 – 20.00 måndag – fredag heile året. 

                  kl. 10.00 – 18.00 laurdag heile året 
· Godkjenning frå Mattilsynet må liggje føre. 

Løyvehavar plikter å melde frå til kommunen, dersom det skjer endringar i forhold til dei vilkår som 
er sett 

   

19.10.2017 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 085/17  VEDTAK: 
Serveringsløyve blir innvilga etter serveringslova § 3, slik: 

· Løyvehavar: Senayt Asghedom, Øykjetona 6b, 5916 Isdalstø – org.nr.919405600 

· Dagleg leiar: Senayt Asghedom f. 01.05.90 

· Serveringsstad: New In Town, Knarvik senter, Kvernhushaugane 10, 5914 Isdalstø 

· Serveringsstadens storleik: 67 kvm. 

· Tal sitteplassar: 15 

· Opningstid: kl. 10.00 – 20.00 måndag – fredag heile året. 

                  kl. 10.00 – 18.00 laurdag heile året 

· Godkjenning frå Mattilsynet må liggje føre. 

Løyvehavar plikter å melde frå til kommunen, dersom det skjer endringar i forhold til dei vilkår som er 

sett 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

086/17: Serverings- og skjenkeløyve Nye Garveriet AS 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
I medhald av serveringslova § 6 og alkohollova § 1-7 b vert søknad om  serverings- og skjenkeløyvet 
ikkje innvilga. 

· Løyvehavar:  Nye Garveriet AS, Isdalstøbakken 103, 5914 Isdalstø, org.nr. 914 833 418 
· Dagleg leiar for serveringsløyvet:  Anette Røen, Fosse 51 b, 5918 Frekhaug, f. 300985 
· Serverings- og skjenkestad:  Nye Garveriet , Isdalstøbakken 103, 5914 Isdalstø 
· Styrar for skjenkeløyve:  Kenth Roger Solheim, Mykingvegen 668, 5916 Isdalstø 
· Avløysar for skjenkeløyve:   Finn Øvstegård, Bruvegen 46, 5914 Isdalstø 
· Alkoholvare:  all alkoholhaldig drikk  
· Omfang:  alminneleg og slutta selskap. 
· Type verksemd:  spisestad 



Klage 
Kommunens einskildvedtak etter alkohollova kap. 4 kan påklagast til Fylkesmannen i 
Hordaland, jfr. alkohollova § 1-16.  Klagefristen er tre veker, jf. forvaltningslova § 29. 

Høve for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål.  Søksmålet må vere 
reist innan seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerda er kome 
fram for klagar.  jf. Lov om rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 
435 og 437. 

   

19.10.2017 Formannskapet 
Møtet vart lukka etter § 13 1.ledd i off.lova for utgreiing av årsak til avslag i framlegg frå rådmann.  
Møtet vart opna igjen etter denne gjennomgangen. 
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 086/17  VEDTAK: 
I medhald av serveringslova § 6 og alkohollova § 1-7 b vert søknad om  serverings- og skjenkeløyvet 

ikkje innvilga. 

· Løyvehavar:  Nye Garveriet AS, Isdalstøbakken 103, 5914 Isdalstø, org.nr. 914 833 418 

· Dagleg leiar for serveringsløyvet:  Anette Røen, Fosse 51 b, 5918 Frekhaug, f. 300985 

· Serverings- og skjenkestad:  Nye Garveriet , Isdalstøbakken 103, 5914 Isdalstø 

· Styrar for skjenkeløyve:  Kenth Roger Solheim, Mykingvegen 668, 5916 Isdalstø 

· Avløysar for skjenkeløyve:   Finn Øvstegård, Bruvegen 46, 5914 Isdalstø 

· Alkoholvare:  all alkoholhaldig drikk  

· Omfang:  alminneleg og slutta selskap. 

· Type verksemd:  spisestad 

Klage 
Kommunens einskildvedtak etter alkohollova kap. 4 kan påklagast til Fylkesmannen i 

Hordaland, jfr. alkohollova § 1-16.  Klagefristen er tre veker, jf. forvaltningslova § 29. 

Høve for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål.  Søksmålet må vere 

reist innan seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerda er kome fram 

for klagar.  jf. Lov om rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 435 og 

437. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

087/17: Forslag til Investeringsprogram for fylkesvegnettet - RTP Hordaland 2018–2029. 

Høyringsuttale. 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

 Lindås kommune sender inn høyringsuttale til investeringsprogram for fylkesvegnettet – 
RTP Hordaland 2018 – 2029, slik det blir lagt fram i saka.  
 

  17.10.2017 Levekårsutvalet 

Framlegg frå Olav Steinsland-H: 
Levekårsutvalet sluttar seg til innstillinga til uttale, men ønskjer at det vert vist til Statens vegvesen 
sin faglege vurdering av fylkesvegnettet i Hordaland som blei utført for nokre år sidan. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 



 

LE - 047/17  UTTALE: 
     Levekårsutvalet sluttar seg til innstillinga til uttale, men ønskjer at det vert vist til Statens vegvesen 

sin faglege vurdering av fylkesvegnettet i Hordaland som blei utført for nokre år sidan. 

 

18.10.2017 Plan- og miljøutvalet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

PM - 106/17  UTTALE: 
     Lindås kommune sender inn høyringsuttale til investeringsprogram for fylkesvegnettet – RTP 

Hordaland 2018 – 2029, slik det blir lagt fram i saka.  

19.10.2017 Formannskapet 
Innspel FAU-trafikkgruppe Alversund skule er ettersendt LE, PM og FO 06.10.2017. 
Fellesframlegg: 
Framlegg til Investeringsprogram for fylkesvegnettet - RTP Hordaland 2018–2029.  
Høyringsuttale frå Lindås formannskap – sak 87/17. 
 

Lindås formannskap  sluttar seg til saksutgutgreiinga og vil på det sterkaste påpeika trongen for auka 
løyvingar til vedlikehald av fylkesvegane. 
Formannskapet viser også til Statens vegvesen sin faglege vurdering av fylkesvegnettet i Hordaland 
som blei utført for nokre år sidan. 
Lindås kommune er den 3.største i Hordaland når det gjeld lengda på fylkesvegar, med 187 km .  
Likevel er det ikkje utført  ordinært vedlikehald/utbetring  i kommunen i heile den siste sist 
planperioden (2013-2017). 
Heller ikkje i perioden 2018-2021er det sett av midlar til såkalla  «strekningsvise prosjekt» 
 i Lindås kommune.  
Denne nedprioriteringa av fylkesvegane i Lindås kan ikkje halda fram, då det går ut over både 
trafikktryggleik, helse og framkome for innbyggjarar og næringsliv. 
 

Lindås formannskap vil difor peika på følgjande fylkesvegstrekk som må høgare opp/inn i : 
Investeringsprogrammet  
1. Fv.404 Kvamsvåg –Fosse er ferdig regulert og må få høg  prioritet  i investeringsprogr.  
2. Fv.402 (Seim-Feste)- Strekningsvise utbetringar – Trong for omfattande punktvise  utbetr. 
3. Fv.394 – Ostereidet - Samanhengande fortau mellom skule og senter.  
4. Fv.401 – gang- og sykkelveg i Kleivane på Seim, - Skuleveg.  
5. Fv.391 – Strekninga Hjelmås-Hillesvåg (Apalen) – Fortausløysing. 
6. Fv.397/399 Myking – Natås, - behov for avklaring og omtale av framtidig ”hovudvegval” , 
                                                     samt naudsynt oppgradering av denne. 
7. Fv.395 Vatshelle, omlegging.  
8. Fv.415 Lindås – Ådnevik. Ny veg. Kan koma som erstatning for trafikksikring av Lindåsbrekka.       
9. Fv.415 Lindås kyrkje – bensinstasjon.en. Fullføring av trafikksikring/ rundkj. og opprydding her. 
    

Gang –og sykkelvegar 
Fv.57 Skodvin– Austrheim grense må bli prioritert i investeringsprogrammet. 
Fv.404 Kvamsvåg –Fosse er ferdig regulert og må få høg  prioritet i investeringsprogrammet   
Fv.394 Ostereidet – Lindstallen, - samanhangande fortau mellom senter og skuleområdet må med i 
programmet   
Fv.391 Hjelmås – Hillesvåg, - fortausløysing må på plass  
Fv.401 – gang- og sykkelveg i Kleivane på Seim, - farleg skuleveg og mykje tungtrafikk ·  
Fleire andre trafikksikringsprosjekt som er omtalt  i trafikksikringsplanen for Lindås må innarbeidast i 
investeringsprogrammet. 



 

Fv 57 (til Mongstad)  
Er overordna fylkesveg, men ligg med prioritet 2 i investeringsprogrammet. 
Fv 57 må opp på prioritet  1  på grunn av svært mykje tungtrafikk til Mongstad. 
 

Ny Alversund bru Fv 565 (Radøy) 
Er overordna fylkesveg, men ligg med prioritet 2 i investeringsprogrammet. 
Det må sikrast planleggingsmidlar til NY Alversundbru - på Fv 565 - då brua no berre kan 
vedlikehaldast  for  ein kortare bruks-periode. 
 

Infrastruktur for kollektivtrafikk ,  E 39 som kollektiv-veg,  Rassikring  og  Sambandet Vest 
er nærare omtalt i saksutgreiinga, som følgjer vedlagt. 
 

Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

 

FO - 087/17  VEDTAK: 
Framlegg til Investeringsprogram for fylkesvegnettet - RTP Hordaland 2018–2029.  
Høyringsuttale frå Lindås formannskap – sak 87/17. 
 
Lindås formannskap  sluttar seg til saksutgutgreiinga og vil på det sterkaste påpeika trongen for auka 
løyvingar til vedlikehald av fylkesvegane. 
Formannskapet viser også til Statens vegvesen sin faglege vurdering av fylkesvegnettet i Hordaland 
som blei utført for nokre år sidan. 
Lindås kommune er den 3.største i Hordaland når det gjeld lengda på fylkesvegar, med 187 km .  
Likevel er det ikkje utført  ordinært vedlikehald/utbetring  i kommunen i heile den siste sist 
planperioden (2013-2017). 
Heller ikkje i perioden 2018-2021er det sett av midlar til såkalla  «strekningsvise prosjekt» 
 i Lindås kommune.  
Denne nedprioriteringa av fylkesvegane i Lindås kan ikkje halda fram, då det går ut over både 
trafikktryggleik, helse og framkome for innbyggjarar og næringsliv. 
 
Lindås formannskap vil difor peika på følgjande fylkesvegstrekk som må høgare opp/inn i : 
Investeringsprogrammet  
1. Fv.404 Kvamsvåg –Fosse er ferdig regulert og må få høg  prioritet  i investeringsprogr.  
2. Fv.402 (Seim-Feste)- Strekningsvise utbetringar – Trong for omfattande punktvise  utbetr. 
3. Fv.394 – Ostereidet - Samanhengande fortau mellom skule og senter.  
4. Fv.401 – gang- og sykkelveg i Kleivane på Seim, - Skuleveg.  
5. Fv.391 – Strekninga Hjelmås-Hillesvåg (Apalen) – Fortausløysing. 
6. Fv.397/399 Myking – Natås, - behov for avklaring og omtale av framtidig ”hovudvegval” , 
                                                     samt naudsynt oppgradering av denne. 
7. Fv.395 Vatshelle, omlegging.  
8. Fv.415 Lindås – Ådnevik. Ny veg. Kan koma som erstatning for trafikksikring av Lindåsbrekka.       
9. Fv.415 Lindås kyrkje – bensinstasjon.en. Fullføring av trafikksikring/ rundkj. og opprydding her. 
    
Gang –og sykkelvegar 
Fv.57 Skodvin– Austrheim grense må bli prioritert i investeringsprogrammet. 
Fv.404 Kvamsvåg –Fosse er ferdig regulert og må få høg  prioritet i investeringsprogrammet   
Fv.394 Ostereidet – Lindstallen, - samanhangande fortau mellom senter og skuleområdet må med i 
programmet   
Fv.391 Hjelmås – Hillesvåg, - fortausløysing må på plass  
Fv.401 – gang- og sykkelveg i Kleivane på Seim, - farleg skuleveg og mykje tungtrafikk ·  



Fleire andre trafikksikringsprosjekt som er omtalt  i trafikksikringsplanen for Lindås må innarbeidast i 
investeringsprogrammet. 
 
Fv 57 (til Mongstad)  
Er overordna fylkesveg, men ligg med prioritet 2 i investeringsprogrammet. 
Fv 57 må opp på prioritet  1  på grunn av svært mykje tungtrafikk til Mongstad. 
 
Ny Alversund bru Fv 565 (Radøy) 
Er overordna fylkesveg, men ligg med prioritet 2 i investeringsprogrammet. 
Det må sikrast planleggingsmidlar til NY Alversundbru - på Fv 565 - då brua no berre kan 
vedlikehaldast  for  ein kortare bruks-periode. 
 
Infrastruktur for kollektivtrafikk ,  E 39 som kollektiv-veg,  Rassikring  og  Sambandet Vest 
er nærare omtalt i saksutgreiinga, som følgjer vedlagt. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

088/17: Avtale om interkommunalt vertskommunesamarbeid - felles løns- og 

rekneskapskontor 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 

1. Nytt felles løns- og rekneskapskontor vert organisert som administrativt 
vertskommunesamarbeid etter kommuneloven §28 -1b mellom Lindås, Meland og Radøy med 
Lindås kommune som vertskommune. Det nye felles kontoret trer i kraft frå 01.08.2018. 

2. Kommunestyret vedtek samarbeidsavtalen mellom Lindås, Meland og Radøy. 

 19.10.2017 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 088/17  INNSTILLING: 
      

1. Nytt felles løns- og rekneskapskontor vert organisert som administrativt 

vertskommunesamarbeid etter kommuneloven §28 -1b mellom Lindås, Meland og Radøy med 

Lindås kommune som vertskommune. Det nye felles kontoret trer i kraft frå 01.08.2018. 

2. Kommunestyret vedtek samarbeidsavtalen mellom Lindås, Meland og Radøy. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

089/17: Søknad om støtte frå næringsfondet til forprosjekt havbruk 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

· Lindås kommune løyver kr 100.000 frå næringsfondet til forprosjekt havbruk 

   

19.10.2017 Formannskapet 
Karl Vågstøl var ugild og deltok difor ikkje i handsaming av denne saka. 
Framlegg frå Bjarte Vatnøy-Frp: 

Denne saken er i tråd med samfunns planen i Lindås og formannskapet ønsker å gå i dialog med 

Nordhordland næringslag og ønsker å være delaktig i prosjektet. 

Formannskapet utsetter saken og ber om eit møte mellom prosjektet og formannskapet før 



kommunestyret sitt møte 02.11.2017, slik at vi kan sikre god fremdrift. 

 

Framlegget frå B.Vatnøy vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 089/17  VEDTAK: 
Denne saken er i tråd med samfunnsplanen i Lindås og formannskapet ønsker å gå i dialog med 

Nordhordland næringslag og ønsker å være delaktig i prosjektet. 

Formannskapet utsetter saken og ber om eit møte mellom prosjektet og formannskapet før 

kommunestyret sitt møte 02.11.2017, slik at vi kan sikre god fremdrift. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

090/17: Bergen og Omland havnevesen (BOH) – etablering av interkommunalt selskap 

(IKS) for den lovpålagte delen av hamneverksemda 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

1. Lindås kommune godkjenner at det vert etablert eit interkommunalt selskap, Bergen og 
Omland Havn IKS (BOH IKS), for å ivareta kommunen sine lovpålagte 
myndigheitsoppgåver, jf. hamne- og farvassloven § 10, saman med dei andre kommunane 
i hamnesamarbeidet i dagens BOH og BOH AS 
 

2. Ordføraren får fullmakt til å stifta det nye hamneselskapet saman med dei øvrige 
samarbeids-kommunane. Dette i samsvar med vedlagte stiftingsdokument og 
selskapsavtale for  
BOH IKS, samt andre retningsliner som kjem fram av saka, som fastsetting av endeleg 
opningsbalanse, gjennomføra kapitalinnskot og halda konstituerande 
representantskapsmøte med val av styre og revisor. ‘Det vidare arbeidet med 
gjennomføringa av selskapsetableringa og overføringa av kapital/verdiar, blir ivaretatt av 
styret og den daglege leiinga i det nye selskapet, jf. tenestekjøpsavtale med  BOH AS.  

3. I medhald av kommunelova kap. 5 (interkommunalt samarbeid) og hamne- og farvasslova 
av 17.04.2009 nr. 19 § 10, vert Lindås kommune si mynde etter hamne- og farvasslova 
delegert til BOH IKS.  Kommunestyret forutset at delegasjonen av mynde til BOH IKS ikkje 
innskrenkar Lindås kommune sitt høve til å sette i verk tiltak for å verna innbyggarane si 
helse når helsevern-styresmaktene tilrår dette. 
 

4. Frå Lindås kommune blir……….(personar)……………… valt inn som medlem og varamedlem 
til representantskapet i BOH IKS. 

   

19.10.2017 Formannskapet 
Framlegg frå K.Vågstøl-H: 
Før Lindås kommune godkjenner at det vert etablert eit interkommunalt selskap, Bergen og Omland 
Havn IKS, må følgjande vera gjennomført: 
Det må foretakast ei dokumentert juridisk vurdering som sikrar at kun faste eigedomar som tilhøyrer 
bykassen vert overført til denne. Konklusjonen på gjennomgangen må vera godkjend av staten. 
 
Framlegget frå K.Vågstøl fekk 3 røyster og fall(K.Vågstøl-H, N.Øvreås-Frp og B.Vatnøy-Frp) 
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 8 røyster (mot H og Frp) 
 



FO - 090/17  INNSTILLING: 
1. Lindås kommune godkjenner at det vert etablert eit interkommunalt selskap, Bergen og 

Omland Havn IKS (BOH IKS), for å ivareta kommunen sine lovpålagte 

myndigheitsoppgåver, jf. hamne- og farvassloven § 10, saman med dei andre kommunane i 

hamnesamarbeidet i dagens BOH og BOH AS 

 

2. Ordføraren får fullmakt til å stifta det nye hamneselskapet saman med dei øvrige samarbeids-

kommunane. Dette i samsvar med vedlagte stiftingsdokument og selskapsavtale for                   

BOH IKS, samt andre retningsliner som kjem fram av saka, som fastsetting av endeleg 

opningsbalanse, gjennomføra kapitalinnskot  og halda konstituerande representantskapsmøte 

med val av styre og revisor. ‘Det vidare arbeidet med gjennomføringa av selskapsetableringa 

og overføringa av kapital/verdiar, blir ivaretatt av styret og den daglege leiinga i det nye 

selskapet, jf. tenestekjøpsavtale med  BOH AS.  

3. I medhald av kommunelova kap. 5 (interkommunalt samarbeid) og hamne- og farvasslova 

av 17.04.2009 nr. 19 § 10, vert Lindås kommune si mynde etter hamne- og farvasslova 

delegert til BOH IKS.  Kommunestyret forutset at delegasjonen av mynde til BOH IKS ikkje 

innskrenkar Lindås kommune sitt høve til å sette i verk tiltak for å verna innbyggarane si 

helse når helsevern-styresmaktene tilrår dette. 

 

4. Frå Lindås kommune blir……….(personar)……………… valt inn som medlem og 

varamedlem til representantskapet i BOH IKS. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

091/17: Etablering av Vest brann- og redningsregion   

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:   
1. Lindås kommune inngår som medlem i Vest brann- og redningsregion  
2. Lindås kommune sluttar seg til vedtektene for samarbeidet  
3. ……….. er Lindås kommunes årsmøterepresentant for gjeldande kommunevalperiode  
4. Lindås kommune gir Bergensalliansen fullmakt til å velje eit interimsstyre for Vest brann- 

og redningsregion som skal fungere inntil ordinært styre vert vald av det første ordinære 
årsmøtet  

5. Melding om vedtak sendast sekretariatet til Bergensalliansen  
6. Første driftsåret vert det lagt til grunn at budsjettet skal vere på fem millionar kroner. Dei 

to neste driftsåra skall budsjettet berre justerast for pris- og lønsvekst 
7. Den økonomiske konsekvensen av å tre inn i samarbeidet vil bli handtert i arbeidet med 

årsbudsjett og økonomiplan 2018 – 2021.  
   

   

19.10.2017 Formannskapet 
Rådmann Ørjan Raknes Forthun orienterte om saka. 
Rådmannen sitt framlegg fekk ingen røyster og fall. 
 

FO - 091/17  INNSTILLING: 
Saka går vidare til kommunestyret utan innstilling frå formannskapet. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

092/17: TV-aksjonen 2017 - Unisef 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Lindås kommune løyver kr. 2,- pr. innbyggjar – runda av til kr. 30.000,-. 
Pengane vert å ta frå konto 11205.151.1000. 



   

19.10.2017 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 092/17  VEDTAK: 
Lindås kommune løyver kr. 2,- pr. innbyggjar – runda av til kr. 30.000,-. 

Pengane vert å ta frå konto 11205.151.1000. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

093/17: Melding/orientering til formannskapet 19.10.2017 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering 

19.10.2017 Formannskapet 

 Økonomi ved økonomisjef Janne Sund 

 Investeringar ved eigedomssjef Therese Urdal Braseth 

 Utbygging breiband og fiber ved rådgjevar Ole Jakob Aarland 

 Ekstramidlar statlege vedlikehaldsmidlar – status 2016-2017 ved eigedomssjef Therese Urdal 
Braseth 

 Verbalpunkt økonomiplan frå møte i kommunestyret i juni 2017 ved kommunalsjef oppvekst 
Kristin Moe: 
«Før budsjetthandsaminga 2018, ber formannskapet å få lagt fram status i høve utviklinga i 
bruk av spes.ped i skulen, samt å få ein gjennomgang av korleis fordelingsnøkkelen i høve 
ressursar i skulen verkar og kva tiltak i oppvekstplanen som er iverksatt.» 

 Lindås 2019 ved rådmann Ørjan Raknes Forthun 

 Alver kommune ved  rådmann Ørjan Raknes Forthun og ordførar Astrid Aarhus Byrknes 
 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

Det vart satt opp ei ekstraorientering:  

 Statsbudsjettet, eigedomsskatt, ved ordførar Astrid Aarhus Byrknes 
 
Framlegg frå Ap, Krf, Sp og V ved N.Bognøy: 
Formannskapet i Lindås gjev ordførar fullmakt til å arbeide med saka som gjeld endringar i 
eigedomsskatt for verk og bruk saman med andre berørte kommunar, slik det går fram i 
statsbudsjettet 2018. 
Formannskapet sluttar seg til at det bør setjast ned eit lovutval slik at alle forhold vert belyst og 
kommunane ved KS og andre kommunenettverk kan vere forhandlingspart. 
 
Framlegget vart vedteke med 8 røyster (Krf, Ap, Sp og V) 
 
Framlegg frå H og Frp ved K.Vågstøl: 
Det er behov for endring i dagen eigedomsskattereglar. Dagens reglar treffer næringslivet på ein 
urettferdig måte. Det bør sjåast på om overgangsordningar ved endring av dagens reglar er gode nok 
for å ivareta innbyggjarane.  
Ein kan og vurdere eit lovutval for å sikra at nye skattereglar treff rettferdig. 
Ordførar får fullmakt til å arbeida vidare med dette.   
 
Framlegget fekk 3 røyster og fall (H og Frp) 
 

 



FO - 093/17  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering 

Formannskapet i Lindås gjev ordførar fullmakt til å arbeide med saka som gjeld endringar i 

eigedomsskatt for verk og bruk saman med andre berørte kommunar slik det går fram i statsbudsjettet 

2018. 

Formannskapet sluttar seg til at det bør setjast ned eit lovutval slik at alle forhold vert belyst og 

kommunane ved KS og andre kommunenettverk kan vere forhandlingspart. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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